
KONEC ČASŮ 
___________________________________________________________________ 
 
 
NENÍ TO KONEC SVĚTA… JE TO KONEC ČASŮ TÉTO GENERACE  
 
Není to konec světa, objasňuje nám nebe v těchto zjeveních daných Luz de Maria, ale je to velká 
očista této generace. Lidstvo prožívá očistu před Druhým příchodem našeho Pána Ježíše 
Krista. Všechno bylo prorokováno a Nejsvětější Trojice nepřestává volat svůj lid; ale tím, že lidstvo 
neotevře mysl a srdce těmto Božím voláním, ponese následky.  Bůh není lhostejný a posílá 
Královnu a Matku konce časů na pomoc svým dětem. 
 
Připojeno je Boží Slovo, které jasně vyjadřuje to, co jsme komentovali výše. Meditujme o všem,  
co řeklo nebe, a probuďme své svědomí, abychom přijali dobu, kterou tato generace žije.  
 
 
 
 
 
 
 
V POSELSTVÍCH LUZ DE MARIA 
 
 
 
 
 
 
 

SVATÝ MICHAEL ARCHANDĚL 
27. 05. 2021 

 
Nechápete, že to není konec světa, ale že se tato generace očišťuje. Zlo vytrhává Boží děti ze 
správné cesty; to je jeho hlavní cíl - zvětšit svou kořist duší. 
 
 
 

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
02. 01. 2021 

 
Neříkám vám o konci světa, ale spíše o této generaci, ve které se naplní mé Slovo. Nejste si 
vědomi událostí. 
 
 

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
29. 11. 2020 

 
Mějte na paměti, že TOTO NENÍ KONEC SVĚTA, ALE TÉTO GENERACE, PROTO ČELÍTE TAKOVÉMU 
CHAOSU způsobenému neposlušností ohledně mých Zjevení – těch již naplněných, těch, která se 
naplňují a těch, která se mají naplnit. Ďábel to ví, a protože si toho byl vědom, rozpoutal svou 
zuřivost proti mým dětem, aby je přivedl do zatracení. 
 
 
 



SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
12. 10. 2019 

 
Uprostřed tolika zmatku charakterizujícího blízkost "KONCE ÉRY" – NE KONCE SVĚTA pokračujete v 
životu v turbulencích, které nikdy nepřestanou, v neustálých neúspěších, které se objevují. Udržují 
vás rozptýlené a mimo JEDNOTU s Nejsvětější Trojicí. 
 
 
 

DŮVĚRNOSTI SVATÝCH ARCHANDĚLŮ 
14. 11. 2012 

 
NEPŘIPRAVUJEME KONEC TOHOTO LIDSTVA, KONEC SVĚTA, ALE VYHLAZENÍ TÉTO GENERACE, 
GENERACE, KTERÁ SE NEMILUJE, KTERÁ SI NEVÁŽÍ SAMA SEBE, KTERÁ NETOLERUJE SAMU 
SEBE, NESNÁŠÍ SE, KTERÁ JE SEBEDESTRUKTIVNÍ, KTERÁ POVÝŠENĚ NEPOSLOUCHÁ SAMU 
SEBE. 
 
 

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
04. 03. 2011 

 
NEBOJTE SE MÉHO MILOVANÉHO SYNA, NEBOJTE SE, OBRAŤTE SE, OBRAŤTE SE. ČAS NENÍ ČAS, 
JE TO BOŽÍ SÍLA. NEMLUVÍM K VÁM O KONCI SVĚTA. MLUVÍM K TÉTO GENERACI. 
 
 
 

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
12. 08. 2010 

  
Nevšímejte si těch, kdo ohlašují konec světa; toto je Trinitární jurisdikce, ale je zcela jisté, že  
tato generace musí být znovu a znovu očištěna, protože svého Krále vyhnala, poslala Ho daleko, 
uvěznila Ho v zapomnění a vy neposloucháte mé výzvy. Neustále mě popíráte, protože věříte, 
že stálým popíráním, a tím, že mne znovu a znovu nazýváte falešnou v mých Zjeveních  
a obviňujete mé pravé proroky, chcete mě tímto způsobem zapřít, abyste mě vyhnali ze srdcí mých 
dětí a že tyto stále znovu a znovu padají do mnoha hříchů, které lidstvo kuje, každým okamžikem. 
 
 
 

SVATÝ MICHAEL ARCHANDĚL 
15. 05. 2022 

 
JSTE VE VELKÉM SOUŽENÍ. 
 

 
NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 

21. 05. 2022 
 
Celé nebe stojí před mými dětmi, aby jim pomohlo, a neměli byste se bát toho, co přichází,  
ale měli byste důvěřovat mé ochraně. Musíte věřit, že nejste sami.  
 
Žijete v rámci očišťování, které je v tuto chvíli nezbytné, aby mé děti byly zachráněny. 
  
 
 



NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
02. 01. 2021 

 
Nenechejte se zmást, žijete uprostřed soužení, jaké nebylo od počátku světa až do této chvíle, ani 
už nebude…Kvůli neustálým prosbám mé Matky a mých vyvolených, zkrátím čas, aby se všichni 
moji věrní neztratili. 
 
 

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
16. 10. 2017 

 
Lhostejnost člověka k tomu, co Věčný Otec ustanovil v Božím zákonu, a pohodlný postoj člověka  
k hříchu, vedly k očištění této generace, na níž se podílí lidstvo, stejně jako sám člověk se svým 
zlým jednáním tváří v tvář Božím prosbám. Žijete podle dat, která obdržíte od některých svých 
bratrů o konci této generace nebo místo toho o úplném očištění této generace. SNADNO 
ZAPOMÍNÁTE, ŽE JEDINÝ BŮH ZNÁ DEN A HODINU. 
 
Pošetilé děti!… které urážejí Boží vůli tímto unáhleným jednáním, ve kterém žijete a ve kterém vás 
sama příroda donutí se zastavit. Tato generace si nezachovala svou důstojnost dětí Božích, ale žije 
ve vězeních hříchu, z nichž nechce odejít. Nevěříte, že hřích se obrací proti člověku samotnému. 
Zapomněli jste na minulé časy, na předchozí generace, které byly pohřbeny pod vodou nebo 
potrestány ohněm za to, že žily podle neřestí proti lidské přirozenosti. 
 
MOJI MILOVANÍ, JE TO TATO GENERACE, NA KTEROU UKAZUJI, JSTE TO VY, KTERÉ SI PŘEJI 
PROBUDIT, ABYSTE NEUMŘELI NAVŽDY. Milované děti mého Neposkvrněného Srdce, už léta vás 
tolik varuji a vidím, jak se to v tomto okamžiku naplňuje, abyste byli svědky Boží všemohoucnosti, 
Boží Lásky k jeho dětem. 
 
SE ŽALEM ZMIŇUJI, ŽE TO, CO TEĎ ČTETE, JE ZPŮSOBENO SKUTEČNOSTÍ, ŽE JE TO KAŽDÝ  
Z VÁS, KDO BUDE TRPĚT, PROŽÍVAT, VIDĚT A BÝT SOUČÁSTÍ VELKÉ OČISTY LIDSTVA. 
 
 
 

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
16. 11. 2020 

  
Ocitnete se v době velkých zkoušek: směřujete k největší zkáze, jakou jste kdy zažili, protože jste 
se odvrátili od Boha, zapřeli ho, zavrhli a přijali ďábla za svého boha. 
  
TATO GENERACE SMĚŘUJE BEZ ZASTAVENÍ KE SVÉMU SETKÁNÍ S PLNĚNÍM TOHO, CO VÁM 
OZNÁMIL DŮM OTCE. 
  
 
  

SVATÝ MICHAEL ARCHANDĚL 
08. 10. 2020 

  
Utrpení lidské rasy se nezastavilo, ale roste, jak postupujete ke konci tohoto přítomného času  
a vstupujete do nového kalendáře plného očištění. 
  
NEMLUVÍM K VÁM O KONCI SVĚTA, ALE O OČIŠTĚNÍ TÉTO GENERACE, KTERÁ SE NA VŠECHNO 
POSVÁTNÉ DÍVALA JAKO ĎÁBELSKÉ A PŘIVÍTALA SATANA JAKO SVÉHO BOHA. 
  
  



NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
05. 07. 2018 

  
TATO MNOU MILOVANÁ GENERACE POTŘEBUJE OČISTIT AŽ DO SVÝCH ZÁKLADŮ:  
pro velkou zkaženost, ve které zůstává… 
za bezuzdný liberalismus… 
pro svou nereálnost… 
za svou nevěrnost… 
za nemravnost a nedostatek lásky k vzácnému Daru života. 
 
  
   

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
12. 12. 2012 

  
TATO KAPITOLA, TENTO BOLESTNÝ OKAMŽIK OČIŠTĚNÍ NEZNAMENÁ KONEC SVĚTA, znamená  
to generaci, která potřebuje být očištěna, aby duchovně přesahovala a byla povznesena, a tímto 
způsobem, udržujíc ve svém bytí trvale tep srdce mého Syna, je schopna se zachovat jako svatý 
Ostatek, který bude triumfovat nad přicházejícími útoky a pronásledováním. 
  
Když zlo převezme trůn mého Petra, církev se otřese, slabí a vlažní utečou od svého lpění na 
bezpečí a blahobytu.  
  
TY, SVATÝ ZBYTKU, NEVÁHEJ, NEBOŤ MŮJ SYN, KTERÝ TĚ UŽ VYKOUPIL, TĚ NEOPUSTÍ,  
A POKUD TO BUDE NUTNÉ, PŘIJDE K VÁM SE SAMOTNOU 'MANOU NEBE': DUCHOVNÍ MANOU  
I MATERIÁLNÍ MANOU. 
   
Nebojte se těch, kteří předpovídají konec světa okázalými slovy a s velkou výmluvností, bez 
duchovního základu; řiďte se výzvami, že tato Matka, která si na příkaz Nejsvětější Trojice 
neodpočine od toho, aby vás znovu a znovu volala, jakkoli mnohokrát to bude nutné. 
  
PROBUĎTE SE, NAPLŇTE SVÉ LAMPY OLEJEM, MŮJ SYN SE VRÁTÍ PRO TO, CO JE JEHO A PŘED 
TÍM TI, KTEŘÍ JSOU JEHO, BUDOU OČIŠTĚNI, ABY BYLI HODNÉ BERÁNKA. 
  
Pohár požehnání, ve kterém stále zůstává kapka Nejvzácnější Krve mého Syna, bude krůček po 
krůčku rozléván na lidstvo a s ním přijdou nové očisty. 
 
JAK MNOHO SE OZNAMUJE, CO PŘICHÁZÍ!… PŘESTO SE ČLOVĚK NESMÍ BÁT, ALE BÝT OCHOTNÝ. 
  
Budou soužení, Země již sténá kvůli hříchům generací a z ní voda, která poteče, hledajíce zemi  
a promění její geografii. 
   
Slunce, v láskyplné touze očistit to, co vidí znečištěné, vyzařuje svou sílu, své srdce, svůj oheň  
a povede lidstvo k nekonečnému ústupu. Co uděláte, děti, až budete hledat sebe a budete mít 
pocit, že jste bez jakéhokoli technologického pokroku ve všech oblastech? 
  
Běda těm, kteří se vysmívali mému Slovu, které jsem vám přinesla, abyste se řídili řádem 
Nejsvětější Trojice! 
  
Běda těm, kteří s kamenným srdcem, zatemněnou myslí a očima, bez lásky, pohrdají a trhají jako 
draví vlci volání mého Syna k zvrácenému a hříšnému lidstvu, které se nechce zvednout z bahna, 
ve kterém se ocitli ponořeni v tomto okamžiku! 
  



Kdo hledá temnotu, najde více temnoty; kdo hledá světlo, najde více světla. Tolik si jich myslí, že 
jsou hodni Božího Slova, a když na ně nedosáhnou, zruší naléhavá volání k člověku, aby hledal, 
aby lpěl na obrácení!… 
  
Neboť můj Syn přišel pro chudé, pro pokorné, pro hříšníky, protože Slovo zasahuje pokorného  
a má původ v něm; pyšný je ničí svými otázkami, svými tisíci a tisíci otázkami, svými rozmary,  
a to je důvod, proč znovu přicházím na pouť k mým pokorným lidem, k těm, kteří milují Boží Slovo, 
kteří je přijímají a s pokorou je hladí, činí je životem v nich, a vydávají svědectví o tom, co v nich 
umírá. 
 

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
25. 11. 2016 

  
Lidstvo se obrací proti církvi mého Syna, ukazuje na ni prstem a podkopává ji. Nedostatek modlitby 
mezi mými kněžími brání jejich skutečnému rozlišování, aby hřích nazývali hříchem.  
Lid mého Syna se stal zkaženým, je mocným magnetem, který na lidstvo přitahuje očišťování, 
jedno za druhým, v reakci na lidská provinění a na naléhavost probuzení svědomí člověka, aby byl 
věrný Bohu, Jednomu a Trojičnému, a ne věrný k lidem. 
  
  

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
29. 09. 2014 

  
V ŽÁDNÉM SVÉM VOLÁNÍ JSEM NEZMÍNILA, ŽE TOTO BUDE KONEC SVĚTA, ALE ŽE TATO 
GENERACE BUDE OČIŠTĚNA; TATO GENERACE NA SEBE OČISTU PŘIVOLALA… 
  
   

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
13. 02. 2016 

  
V TOMTO ČASE LIDÉ VSTOUPILI NA NEBEZPEČNOU PŮDU, KDE NEMAJÍ ROZUM, JEDNAJÍ POUZE 
MANIPULOVANÝM IMPULZEM OKAMŽIKU… LIDSTVO BEZ BOHA JE NEJVĚTŠÍ KOŘISTÍ PRO ZLO. 
  
Člověk se nesnažil proniknout do poznání svého okolí, proto zůstal lhostejný k útokům, které tentýž 
člověk páchal proti přírodě, proti sobě a proti zájmům, které měl chránit, a tím neuposlechl příkazy, 
které dostal od Věčného Otce a rozpoutal Velké Soužení, ve kterém již žijete, a kdy vzniknou 
smlouvy o míru a jednotě kvůli zájmům, které přinesou lidstvu zlo, což je naplnění toho, co bylo 
napsáno. 
  
  

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
01. 01. 2015 

  
JAKO DĚTI BOŽÍ VÁS VYZÝVÁM, ABYSTE MĚLY NA PAMĚTI, ŽE BŮH JE BŮH A LIDSKÉ STVOŘENÍ, 
JE LIDSKÝM STVOŘENÍM. TOTO JE PRO VÁS, ABYSTE SE UMÍSTILI, KAM PATŘÍ ČLOVĚK: BÝT 
BOŽÍM DÍTĚTEM. 
  
Člověk je příčinou vážných duchovních devastací, ke kterým bylo vedeno celé lidstvo, a tato 
generace není výjimkou. 
  
Svobodná vůle udržovala jednu generaci od té další v neustálých očistách kvůli zneužíváním 
způsobených lidským stvořením proti Bohu a proti všemu, co bylo stvořeno na pomoc člověku.  
 



Milované děti, děti Boha, lidská vina je zneužitím lidské svobody a člověk bude svobodnější, když 
zruší své "ego" a přijme svého bratra s Božím "Ty". Děti: 
  
TAKOVÝ BOJ BRZY PŘIJDE K LIDSTVU! A TAKOVÁ NEVĚDOMOST ČLOVĚKA VŮČI SVÉMU BOHU  
A PÁNU! 
 
 
  
LIDSTVO SE PODROBUJE OČISTĚ PŘED DRUHÝM PŘÍCHODEM NAŠEHO PÁNA JEŽÍŠE 
KRISTA 
  
 
  

SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
21. 11. 2020 

   
Ti, kdo mají štědrého, pokorného ducha, jsou pevné a pravé víry, by se neměli bát, protože dny se 
zkrátí, aby je náš Král a Pán Ježíš Kristus mohl najít věrné při svém příchodu. 
  
 
  

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
05. 02. 2013 

  
Nedbejte na ty, kdo ohlašují konec světa, ale dbejte na mé Slovo, které je věčný život, které vás 
volá k obrácení před očistou této generace a před mým Druhým příchodem, kterého se ten, kdo 
Mě miluje, nebojí, ale po kterém touží.  
  
 
   

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
30. 05. 2012 

  
MŮJ SYN PŘEDJÍMÁ SVŮJ PŘÍCHOD. NENÍ TO KONEC SVĚTA. 
  
Zdůrazňuji, že můj Syn přijde s velkým znamením svého nekonečného milosrdenství, z lásky ke 
svým vyvoleným, přijde, aby dal tuto generaci na váhu. Přijde s mocí, slávou a majestátem; Jeho 
Nebeští Zástupci klesnou na zem na čtyřech světových stranách a Země se bude třást před 
nekonečným Světlem. Hvězdy se přiblíží k Zemi tak blízko, že člověk uvěří, že se oddělily od 
nebeské klenby. NEBESKÉ ZÁSTUPY BUDOU OSLAVOVAT MAJESTÁT A MOC KRÁLE. 
  
  

DŮVĚRNOSTI SVATÝCH ARCHANDĚLŮ 
30. 12. 2011 

  
Satanské síly jsou ty, které vás svádějí na scestí, matou vás, popírají proroctví, takže se zdá, že 
mluví o konci světa, a proto nebudete čekat na Druhý příchod Spasitele. 
  
  

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
3. 11. 2017 

 
Nepřijdu, aniž by nejprve nastaly očisty, kterým musí lidstvo čelit kvůli tolika neposlušnosti a které 
si člověk vytvořil pro sebe. 



NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
05. 01. 2022 

 
 HLOUPÉ DĚTI! NEZNÁTE PROROCTVÍ OBSAŽENÁ V PÍSMU SVATÉM. 
  
Kdybyste je znaly, pochopily byste časy, ve kterých se nacházíte, a znamení a předzvěsti této 
chvíle. Všechno se nachází v Písmu svatém, ale lidstvo už nevěří v Nejsvětější Trojici, pohrdá mnou 
a popírá, že jsem Boží dílo. 
  
   

SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
02. 12. 2022 

  
Jak vám můžeme vysvětlit, že tento čas je okamžikem naplnění proroctví, z nichž několik může 
nastat v jediném okamžiku?  
  
  

SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
11. 12. 2021 

  
MUSÍTE BÝT ROZHODNĚJŠÍ! Všichni víte, že lidstvo se nachází v době naplnění Proroctví; je to 
prostě tak, že někteří vidí, a přesto nechtějí rozpoznat, co se skutečně děje. 
  
NEPOZNÁVÁTE ZNAMENÍ A PŘEDZVĚSTI! Nevědomí a úzkoprsí lidé jsou tvrdohlaví a udržují svého 
ducha v zajetí svých rozmarů a lhostejnosti. 
 
Ačkoli vás ujišťují, že jste nedosáhli doby, kdy se naplní velká proroctví, vy, kteří rozpoznáváte 
znamení a předzvěsti, byste měli zůstat neochvějní ve svém chápání. 
  
  

SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
22. 08. 2021 

  
Pokračujte v modlitbě a buďte láskou ke svým bratrům a sestrám. Buďte věrnými dětmi Božími. 
  
MODLETE SE, ABY PROROCTVÍ ZÁVISLÁ NA ODPOVĚDI LIDSTVA BYLA MINIMALIZOVÁNA NEBO 
ZRUŠENA VE JMÉNU NEJSVĚTĚJŠÍ TROJICE. 
  
Mé nebeské legie vás nadále chrání; dovolte jim, aby vás chránily, neodmítejte jejich ochranu. 
  
   

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
06. 12. 2018 

  
Nejsvětější Trojice si přála prostřednictvím zjevení po všechny věky dát najevo vědomí člověka,  
že lidstvo potřebuje být spaseno, ne ze strachu, ale se znalostí, jak předejít budoucí pohromy. Pro 
lidstvo nebylo možné pochopit tuto snahu a v tomto okamžiku tato generace zažívá výsledek 
neposlušnosti a vzpoury proti Bohu. Nyní se musíte zavázat nejen k tomu, že budete bratrsky sdílet 
pole, kam Můj Syn rozptýlil každé semeno, ale musíte zůstat pozorní, aby semena klíčila a tímto 
způsobem jako bratři a sestry prohlásit, že obrácení musí nastat nyní! 
  
  
 
 



NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
30. 08. 2018 

   
V ODVRÁCENÍ OD BOŽÍ LÁSKY SE ČLOVĚK DUCHOVNĚ OSLABIL, a byl upozorněn, že tato 
generace je v naplnění proroctví. Je to generace velkých pokroků, nicméně člověk oddaluje 
duchovní pokrok, protože si nemyslel, že to, co je duchovní, je v každodenním životě 
nepostradatelné a že je velmi důležitou součástí člověka, aby jako lidský tvor rozmnožoval dobro, 
které v něm existuje. 
  
 
TÍM, ŽE LIDSTVO NEOTVÍRÁ SVOU MYSL A SRDCE BOŽÍM VOLÁNÍM, POCIŤUJE 
NÁSLEDKY 
  
  
  

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
10. 03. 2018 

  
DĚTI, JSTE PODVEDENY, NEDÁVÁ SE VÁM PRAVDA, SVĚTOVÁ HIERARCHIE K TÉTO GENERACI 
NEMLUVÍ PRAVDU. KDYBY TO UDĚLALI, KOLIK Z VÁHAVÝCH BY SE ROZHODLO PRO OBRÁCENÍ!  
ČLOVĚK ŽIJE V TOTÁLNÍ DUCHOVNÍ ZTRÁTĚ PAMĚTI, V PRÁZDNOTĚ VZHLEDEM K BOHU. 
  
Tato generace prožívá dobu amnézie a jejích následků:  
Zapomenout na Boha znamená bouřit se proti Bohu… 
Odstranit Boha ze svého života znamená bouřit se proti Bohu… 
Jít proti Božímu Zákonu znamená bouřit se proti Bohu… 
Pohrdání Boží vůlí jde proti Bohu…  
Ubližovat bratrovi znamená jít proti Bohu… 
Zabít bratra znamená jít proti Bohu…  
Nepraktikovat charitu, Pravdu, nepraktikovat Přikázání a svátosti jde proti Bohu. 
    
 
 

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
30. 12. 2017 

  
"JÁ JSEM, KTERÝ JSEM" [Př. 3, 14] DÁVÁM VÝSLOVNĚ SVÉ SLOVO ZANECHANÉ V PÍSMU SVATÉM, 
ABY SI TATO GENERACE BYLA VĚDOMA CESTY, KTEROU JDE, A BYLA OCHOTNÁ K OBRÁCENÍ. 
  
Můj lide, vedl jsem vás tímto "Lectio Divina", abych vám vysvětlil, co jste odmítli přijmout:  
Mé Slovo. ODHALUJI SE SVÝM LIDEM, I PŘES NEUSTÁLOU NEPOSLUŠNOST K MÉMU SLOVU, 
ABYCH VÁS MOTIVOVAL K OBRÁCENÍ. MOJE MATKA VÁS NEUSTÁLE VOLÁ, PROTOŽE NECHCE, 
ABY VÍCE DUŠÍ BYLO ZTRACENO.  
  
Vyzývám vás, abyste uznali, že jste hříšníci a hrdě to odmítáte… 
Vyzývám vás, abyste zůstali ve stavu milosti, a této generaci je to k smíchu… 
Volám vás k plnění svátostí a vy to odmítáte…  
Zmiňuji Přikázání a vy nevíte, o čem mluvím, Blahoslavenství jsou pro tuto generaci, ve které 
vládne sobectví, neznámá. 
  
 
 
 
  



NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
11. 08. 2017 

  
Tato generace nebere na vědomí Boží volání: zpochybňuje je, odmítá je a popírá, přičemž můj Syn 
nezadržuje to, co je může vést k obrácení. 
 
 

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
04. 07. 2015 

  
KDYŽ CHCETE HLEDAT MOUDROST, NENAJDETE JI, PROTOŽE BUDE VYHRAZENA VÝHRADNĚ PRO 
TY, KTEŘÍ ZŮSTANOU VĚRNÍ A BUDOU SE SNAŽIT A PROJÍT TYGLÍKEM. 
  
Děti, kolik falešných proroků prošlo zemí a uváděli nesprávná data a způsobili, že lidé v tuto chvíli 
nevěřili mým voláním! 
 
Míříte ke konci této generace, ne ke konci světa. Budete čelit všem zkouškám, znamením tohoto 
okamžiku, znamením, kterými vám oznamuji, že zlo je větší než dobro, že válka usiluje o ovládnutí 
a vyhubení velké části lidské rasy, že špatné zacházení s lidmi je příčinou nadvlády, že rasismus 
povede k opětovnému vzniku nových povstání, že korupce je dopisem zavádějícím ty, kteří 
zůstávají ve vládě lidu, a že znásilňování je výsledkem ponižujícího barbarství a nízké lidské 
morálky v tuto chvíli.  
 
Kdo způsobuje všechny tyto porodní bolesti? Ďáblové z masa a kostí, kteří žijí možná vedle 
některých z vás. Víc než hladoví vlci v rouše beránčím jsou v tomto okamžiku ďáblové smícháni 
mezi pšenicí a plevelem a byli stvořeni myslí a zatvrzelými srdci lidí, kteří se dobrovolně 
distancovali od Boží vůle a od mé Matky. 
  
  
  
BŮH NENÍ LHOSTEJNÝ, A TAK POSÍLÁ KRÁLOVNU A MATKU KONCE ČASU NA POMOC 
SVÝM LIDEM 
  
  
  

SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 
17. 03. 2022 

   
Aniž byste se oddělili od požehnané ruky té, která je Matkou našeho Krále a Pána Ježíše Krista  
a Velitelkou Nebeského zástupu, jste a budete chráněni naší Královnou, KTERÉ NEJSVĚTĚJŠÍ 
TROJICE URČILA PŘIMLOUVAT SE ZA DOBRO LIDSTVA, KTERÉ SI JI VYBRALO, ABY ROZDRTILA  
A SPOUTALA PEKELNÉHO DRAKA. 
   
To, co přichází k lidstvu, nalézá Královnu a Matku nebe a Země před svými dětmi, které brání  
a osvobozuje od všeho zla, pokud uctívají JEJÍHO NEJSVĚTĚJŠÍHO SYNA A JSOU NAPLŇOVATELI 
BOŽÍ VŮLE. 
  
Jděte vpřed, lidé našeho Krále a Pána Ježíše Krista, s pevnou vírou v moc naší Královny a Matky, 
aniž byste pochybovali, že nakonec její Neposkvrněné Srdce zvítězí! 
  
Uvidíte, jak se každé koleno sklání před naší Královnou a každé stvoření zvolá: 
  
"Zdrávas Maria Nejčistší, Zdrávas Maria Nejčistší, Zdrávas Maria Nejčistší". 
  



   
SVATÝ ARCHANDĚL MICHAEL 

31. 07. 2021 
  
Toto je zásadní okamžik pro lidstvo; v dobách těžkostí je pomoc naší Královny a Matky větší a ještě 
větší je její pomoc pro lid jejího Syna. Musíte aktivně udržovat blízký vztah se svými strážnými 
anděly, mé legie vám pomohou, abyste zůstali věrní. 
  
JAKO BOŽÍ LIDÉ NA VRCHOLU ZKOUŠEK VÁM BUDOU DÁLE POMÁHAT MÉ LEGIE. K TOMU 
POTŘEBUJETE VÍRU V BOŽÍ VŮLI: ABSOLUTNÍ VÍRU, NE POLOVIČATOU. 
  
  
 

NÁŠ PÁN JEŽÍŠ KRISTUS 
05. 07. 2018 

  
MOJE MATKA JE "KRÁLOVNA A MATKA ČASŮ KONCE " A TOTO JSOU ČASY KONCE - NE TEDY 
KONEC SVĚTA. NEBOJTE SE, JE-LI MOJE MATKA S VÁMI A CHRÁNÍ VÁS. 
  
Buďte naplňovateli naší Boží Vůle, která vás volá ke spáse. Přibližte se ke Mně v eucharistii  
a neustále Mě vzývejte; vytrvejte, neochabujte ve víře.   
  
 
   

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
30. 07. 2018 

  
Jsou to ohlašované okamžiky: ano, děti, jsou, ale Božský okamžik není okamžikem člověka, proto 
vás vyzývám, abyste nezakolísali, ale abyste pokračovali ve velkém úsilí růst ve spojení s mým 
Synem, a vyzývám vás, abyste žily více duchem. 
  
JE TO, CO PŘICHÁZÍ, KONEC SVĚTA? NE, DĚTI. 
  
Modlete se mé děti, modlete se za celé lidstvo. 
   
NEBOJTE SE, JSEM TADY VEDLE KAŽDÉHO Z VÁS.  
NEBOJTE SE, ZŮSTÁVÁM S LIDMI Z BOŽÍ VŮLE.  
ZBOŽŇUJTE NEJSVĚTĚJŠÍ TROJICI, ZBOŽŇUJTE JI V DUCHU A PRAVDĚ. 
  
 
  

NEJSVĚTĚJŠÍ PANNA MARIA 
21. 05. 2018 

  
Milované děti mého Neposkvrněného Srdce, učedníci posledních časů, nemluvím k vám o konci 
světa, mluvím k vám o této generaci, která musí být očištěna kvůli neomezené vzpouře namířené 
proti mému Synu a všemu, co je Boží, protože toto pokolení se vzdalo nadvládě Satana.  
 
Ale vy, mé děti, nebojte se, JSEM VAŠE MATKA A BYLA JSEM POVĚŘENA MÝM SYNEM, ABYCH VÁS 
VEDLA, ABYSTE SE KE MNĚ PŘIBLÍŽILY A ABYCHOM VRÁTILI ZEMI STVOŘITELI, PRÁVĚ 
TAKOVOU, JAK JI STVOŘITEL SVĚŘIL ČLOVĚKU, VE STEJNÉM STAVU. 
 


